

# 聖堂報告

## 常年期第八主日

27-02-2022

1. 因應香港教區於2022年2月9日發出之「教區防疫新牧民措施」通告，小堂繼續暫停開放所有「公開」彌撒、送聖體儀式，以及任何其他實體宗教聚會亦須暫停。暫停「公開」彌撒期間，小堂將會提供網上中文及英文主日彌撒服務，直至另行通知。

網上主日彌撒時間如下：

上午九時正（中文）、上午十時三十分（英文）。

2. 下星期三（3月2日）為聖灰禮儀日及四旬期開始。信友應於聖灰禮儀日守大齋（凡年滿十八歲而未到六十歲者應遵守大小齋；凡滿十四歲者應遵守小齋。）

【註：信友欲參與「聖灰禮儀彌撒」，請觀看教區網頁。】

信友亦應於四旬期內多行祈禱、補贖和愛德善工，例如在家裡與家人一起祈禱、念玫瑰經、默想每日的彌撒讀經和禱文、履行苦路善工、關懷貧窮和其他身心上有種種需要的人士等。

上述所有報告，已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

**St. Ignatius Chapel Announcement**  
**Eighth Sunday in Ordinary Time**  
**27-02-2022**

1. In compliance with the precautionary measures from the Diocese on 9th February 2022 regarding the COVID-19 and the guidelines of Wah Yan College, Kowloon, **all public Masses, the rite of giving Holy Communion and all other religious gatherings in this Chapel are suspended until further notice.** During the suspension period, **St Ignatius Chapel will provide both Chinese and English Sunday Mass online service. Schedule of the service is as follows:**

**Chinese mass - 9:00 am, English mass - 10:30 am**

2. **Next Wednesday, 2nd March, is Ash Wednesday and the beginning of the Lent Season. Faithful are obliged to keep fast** (for those who have reached the age of eighteen but not yet sixty) and/or abstinence (for those who have reached the age of fourteen or above).

During Lent they are also obliged **to pray more and to perform more acts of penance and charity**, such as family prayers, rosary, meditation on the liturgical texts of daily Masses, performing the Way of the Cross and caring for the poor and others who have material or spiritual needs.

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.